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„LETIŠTĚ CHABRY - PROSÍME, VYSTUPTE!“
Milí Chaberáčci,

určitě se stále ptáte: BUDE dálničních okruh v Chabrech a KDY? Pokud Vás tato problematika, stále ještě
nevyřešeného problému, zajímá, čtěte: www.drahan.chabry.cz.

Co mě však znepokojuje neméně je schválení další přistávací dráhy v Ruzyni, plánované do r. 2010. Realizace
tohoto záměru bude pro Chabry znamenat ZÁSADNÍ nárůst letecké přepravy přímo nad našimi hlavami. 

Říkáte si, no a co? Vždyť letadla létají v Chabrech poměrně  často i teď. 

Ovšem nová přistávací dráha O6R/L bude znamenat takovýto nárůst letů: 2005 - 100%, 2010 - +43%, 2015 - + 73%.
A budou létat v daleko NIŽŠÍ výšce než doposud.

Zkrátka z Chaber se stane LETIŠTĚ. 

Myslím, že vůbec nepřeháním. Petice proti této akci je k dispozici na chaberském úřadě a v prodejně V+R, 
tak pokud máte čas a chuť, zajděte tam. CO NEJDŘÍVE. 

Blíže a hlavně ODBORNÉJI se k tomuto tématu vyjádří v příštím Zpravodaji ekoložka Hana Francová. 

Aktuality opět na výše uvedeném webu.

DÁLNICE a LETECKÝ KORIDOR...  Co vy na to?
Čtěte, zapojte se do diskusí!! Alena Nigrinová

Sociální a kulturní komise RMČ Praha – Dolní Chabry  
SETKÁNÍ SE SENIORY

V sobotu 27. ledna bylo v útulném sále u Míšků veselo. Sešli se tam senioři na svém pravidelném setkání, na programu bylo
hlavně seznámení s novým předsedou sociální a kulturní komise panem Zdeňkem Šírem a se členy této komise. 
Pozvána byla paní Jarka Krákorová a vyprávěla o tom, jak vznikala kniha Dolní Chabry. Přinesla na ukázku podobné knihy 
o městských částech Čakovice nebo například Letňany. 

Druhá pozvaná, paní Jana Snížková se pustila
rovnou do diskuse o historii dávné (opět měla
sebou své „děti“ - repliky dlaždic z místního
kostela) i nedávné. Zavzpomínalo se na pražské
povstání v květnu 1945, na obchodníky 
a živnostníky, kterých tu bylo nepočítaně,
zkoumaly se staré fotografie.
A proto se budeme těšit na příští setkání, kde si
můžeme navzájem vyprávět nebo přečíst
historky, co zůstaly v paměti právě vám,
místním pamětníkům. Nenechte zapomenout
tyto vzácné vzpomínky. Přijďte mezi nás, bude
jistě zajímavé převést vaše vyprávění do
písemné podoby a přidat je do Chaberského
zpravodaje. Když přidáte nápad na zajímavý
výlet, budeme se mít společně na co těšit, až
skončí zimní plískanice a příroda se opět
probudí do příjemného jara, co tolik láká na
cesty za poznáním… kam to bude, zámek

Hluboká, Kutná Hora, nebo? 
O konání dalšího setkání se dozvíte tentokráte již
včas z vývěsek v naší obci. 

Za SKK Katka Hanáková
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